
 

Protokoll fört vid Järnsida Vägsamfällighetsförenings årsstämma 2019-07-20 

Plats: Järnsida norra sjöboden. 

 

1. Öppnande av årsstämman 
 

Egon Bergman hälsade de närvarande välkomna och tackade alla som under 

verksamhetsåret på olika sätt bidragit till verksamheten samt förklarade årsstämman 

öppnad. 

Årsstämmans behöriga utlysande fastställdes. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för stämman 
 

Till ordförande valdes Egon Bergman och till sekreterare valdes Evert Nylander. 

 

3. Val av två personer för justering av protokoll 

 
Till att justera protokoll utsågs Sven Nyrèn och Bert Rosèn. 

 

4. Fastställande av dagordning 
 

Den utsända dagordningen fastställdes. 

 

 

5.  Fastställande av röstlängd 
 

Röstlängd, vilken utgörs av närvarolistan, fastställdes. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för tiden 2018-06-01 – 2019-05-31 
 

) Egon Bergman föredrog verksamhetsberättelsen. 

 

7. Revisionsberättelse 

 
Revisor Christer Frisk föredrog revisionsberättelsen. 

 

8. Fastställande av årsredovisning 

 
Bengt Andersson föredrog årsredovisningen som fastställdes. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 
Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 

 

10. Motioner 
 

Inga motioner hade inkommit. 

 



 

 

11. Styrelsens förslag till budget för verksamhetsåret 2019-2020 samt 

debiteringslängd och övriga frågor för beslut. 

 
Styrelsens förslag för verksamhetsåret 2019-2020 om utgiftsstat (bilaga), förslag till 

inkomststat (bilaga), beslutades i sin helhet efter diskussion. 

 

12. Beslut angående norra grinden för vinterhalvåret 

 

Egon föredrog styrelsens förslag att grinden hålls öppen även i fortsättningen 

då det underlättar för bland annat post och annan serviceverksamhet, vilket 

också beslutades. 

 

13. Val av styrelse och suppleanter. 
 

Bengt Andersson, Göran Olsson och Evert Nylander valdes till styrelseledamöter 

under 2 år (omval) 

Mats Svensson valdes till suppleant under 1 år (omval) 

Birger Lindstedt valdes till suppleant under 1 år (nyval) 

 

I styrelsen finns med ett år kvar på mandattiden Egon Bergman och Gert Göthesson. 

 

 

14. Val av styrelseordförande. 
 

Egon Bergman valdes till styrelseordförande under 1 år (omval). 

 

15.  Val av revisorer och revisorssuppleanter. 
 

Christer Frisk och Inger Nylander valdes till revisorer under 1 år (omval). 

Arne Dacke valdes till revisorssuppleant under 1 år (omval) 

 

16. Fråga om valberedning. 

 
Till valberedning valdes Tommy Lundquist (omval) sammankallande, Axel Lindberg 

(omval) och Konny Björk (nyval). 

 

17. Övriga frågor 

 

Fråga om saltning och kantklippning av vägarna togs upp. Egon berättade att 

han överlag ser ett behov i att hålla kontakt, styra upp och samordna åtgärder 

för att få ett så bra resultat som möjligt. 

Farthindret på raksträckan diskuterades och styrelsen tar att utvärdera frågan. 

Egon berättade som svar på fråga varför inte alla vägar beläggs att man bedömt 

”slingan” vara i störst behov av åtgärd samtidigt som kommunen tar den största 

delen av kostnaden. Därför börjar vi med ”slingan” och tar sedan ett steg i taget 

i den takt behov föreligger och ekonomin tillåter.  

 



 

 

18. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
 

Protokollet kommer att sändas ut till samtliga medlemmar via mail alternativt brev för 

dem som inte angivit någon mailadress. 

 

19. Avslutning 

 

Egon Bergman tackade stämman för förtroendet att vara ordförande kommande 

verksamhetsår och avslutade stämman. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Egon Bergman  Evert Nylander 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

 

 

 

Sven Nyrèn   Bert Rosèn 

   


